



TEL AVIV אוניברסיטת
UNIVERSITY תל אביב



This is to witness that on the 21st day of August, 2016, Tel Aviv University bestowed the

PRESIDENT'S AWARD 2016

upon

The Honourable Denis Coderre

Mayor of Montréal/ Maire de Montréal

in recognition

of his esteemed statesmanship in enhancing the lives of Montréal's residents and in building bridges between and among them; his tireless efforts to strengthen the standing of the City of Montréal within the global community, particularly through deeper bilateral ties with Tel Aviv and Israel; his endeavors both to combat anti-Semitism and racism in Montréal and to perpetuate the memory of the Shoah among the younger generation; and his unwavering friendship toward the State of Israel and the Jewish people.

Ce certificat est un témoignage de reconnaissance

de son leadership exemplaire en faveur du rapprochement entre les résidents de Montréal et de l'établissement de ponts entre les communautés; de ses efforts inlassables dans le renforcement de la place de Montréal au sein de la communauté internationale, notamment par le biais de relations bilatérales plus étroites avec Tel-Aviv et Israël; de ses efforts pour lutter contre l'antisémitisme et le racisme à Montréal; de son engagement à perpétuer la mémoire de la Shoah parmi les jeunes générations; et de son amitié indéfectible envers l'État d'Israël et le peuple juif.

*Professor Joseph Klafter
President*